
Zápis ze 3. jednání komise životního prostředí ze dne 2.3.2023. 
Zasedací místnost městského úřadu Červený Kostelec. 
Jednání bylo zahájeno v 16 hodin. 
 
Zúčastnění členové: Mgr. Sylva Mudrochová – předsedkyně komise, Adam Čepelka, Jiří Duroň, Lucie Hnízdilová, 

Richard Kosinka, Tomáš Matyska,  
Omluvili se:   Mgr. Petr Kafka, Ing. Jan Staněk, Ing. Hana Škodová 
Nezúčastněný člen: Marek Kuťák 
Tajemník komise:   Štěpán Křeček 
Pověřený člen rady:  Tomáš Matyska 
Host:   Jiří Regner 
 
Pozvánka a podklady pro jednání komise byly odeslány pod č.j.: MUCK/01373/2023/VYST ze dne 20.2.2023. 
 
1. Zahájení a schválení programu jednání komise. 
Jednání komise je přítomna nadpoloviční většina členů komise. Komise je usnášeníschopná. 
  
Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání komise. 
2. Kontrola usnesení z minulého jednání komise ze dne 7.2.2023. 
3. Nový provozní řád sběrného dvora odpadů. 
4. Různé. 

  
2. Kontrola usnesení z minulého jednání komise ze dne 7.2.2023. 
Předchozí jednání komise životního prostředí se uskutečnilo 7.2.2023. Komise byla informována o zápisu z tohoto jednání. 
 
3. Nový provozní řád sběrného dvora odpadů. 
Komise životního prostředí byla seznámena s přípravou nového provozního řádu sběrného dvora odpadů. Potřeba nového 
provozního řádu a povolení k provozu sběrného dvora vyplývá z povinností nového zákona o odpadech. V současné době je 
zpracován návrh nového provozního řádu a podána žádost na Krajský úřad Královéhradeckého kraje o nové povolení 
k provozu sběrného dvora. Nejpozději do 31.3.2023 je nutné žádost doplnit o krajem požadované doklady.  Komise životního 
prostředí souhlasí s předloženým návrhem provozního řádu a má k návrhu tyto připomínky: 
“Prosíme o opravu pravopisných a gramatických chyb a opravu překlepů v textu návrhu; bod 1.1.5.: Vedoucí zařízení je 
Richard Kosinka tel.: 731 449 573, Ivo Havíř – obsluha zařízení; ve sběrném dvoře jsou celkem 4 kamery v rámci 
kamerového systému (ne 2 kamery); ve sběrném dvoře odpadů je jen jedna váha – a to mostní váha, ne na paletovém 
vozíku; ve sběrném dvoře nejsou používány kontejnery typu BOBR o objemu 1100 l, jak je uvedeno v návrhu na různé druhy 
odpadů, ale jsou využívány velkoobjemové kontejnery; ve sběrném dvoře se nachází paletovací vozík bez váhy, ne s váhou. 
Sběrný dvůr odpadů je součástí obecního systému odpadového hospodářství města Červený Kostelec, a slouží jen 
občanům (fyzickým osobám) města Červený Kostelec – do dvora nesmějí odevzdávat odpady občané jiných obcí, fyzické 
osoby oprávněné k podnikání nebo právnické osoby – toto v textu návrhu prosíme opravit – objevuje se to na několika 
místech. Oprávněným je také samotná obec – město Červený Kostelec. Soustřeďování odpadů – uložení odpadů jen 
dočasně – max. na dobu 12 měsíců – někde je 12 měsíců jinde 9 měsíců – prosíme opravit. Bod 6.3. Provozní doba zařízení 
Období duben – říjen Pondělí: 9 – 12, 13 – 17 hodin Úterý: zavřeno Středa: 8 – 12, 13 – 17 hodin Čtvrtek: zavřeno Pátek: 
8 – 12 hodin Sobota: 8 – 1 1hodin Období listopad – březen Pondělí: 9 – 12, 13 – 16 hodin Úterý: zavřeno Středa: 8 – 12, 
13 – 16 hodin Čtvrtek: zavřeno Pátek: zavřeno Sobota: 8 – 11  hodin.  Seznam sbíraných odpadů: Všechny uvedené kromě 
odpadů: 16 01 07*, 16 01 13*, 16 01 14*, 17 04 11, 20 01 23*, 20 01 37*“. 
 
4. Různé. 
Pan Regner předložil na komisi životního prostředí geodetické zaměření pozemku parc. č. 1075/1 v katastrálním území 
Horní Kostelec. Jedná se o polní cestu v Horním Kostelci vedoucí přes bloky zemědělské půdy ve směru od Horního 
Kostelce směrem ke Končinám. V minulých letech komise životního prostředí na tomto pozemku prováděla novou výsadbu 
ovocných dřevin mimo zastavěné území. Dále komise byla informována o probíhajících jednáních mezi městem a 
Obchodním družstvem IMPRO, které zde zemědělsky hospodaří. Komise se shodla na tom, že v budoucnu bude zde chtít 
provést další výsadbu ve směru ke Končinám. 
 
Komisi bylo předloženo několik záměru na kácení dřevin rostoucích na veřejných prostranstvích města. Kácení buď již 
proběhlo, nebo bude provedeno nejpozději do konce března 2023 v havarijním režimu z důvodu hrozící vážné škody na 
majetku a ohrožení životů stavem posuzovaných dřevin. Některé dřeviny jsou poškozeny lýkožroutem smrkovým, některé 
jsou přestárlé nebo silně poškozené v důsledku např. větru, zlomení části koruny, apod. Komise životního prostředí souhlasí 
s těmito zásahy do dřevin, které provádí odbor místního hospodářství. Jedná se převážně o bezpečnostní důvody a 
narušený celkový stav dřevin, které vedou k tomuto vyžádanému a nutnému kácení. 
 
Příští jednání komise je záměr uskutečnit ve čtvrtek 13.4.2023. 



Jednání bylo ukončeno v 18:10 hodin. 
 
Zapsal dne 3.3.2023 Štěpán Křeček. 
Ověřila: Mgr. Sylva Mudrochová, předsedkyně komise 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Sylva Mudrochová    Štěpán Křeček 
předsedkyně komise    tajemník komise 

 
Návrh usnesení rady města: 
Rada města bere na vědomí informace z komise životního prostředí ze dne 2.3.2023. 


